
OSNOVNA ŠKOLA BOGUMILA TONIJA 

SAMOBOR 

Ivana Perkovca 90 

10430 Samobor 

Samobor, 7. 2. 2023. 

 

Zaključci 25. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Bogumila Tonija, održane 30. siječnja 2023. 

godine: 

 

Sjednici su nazočili Lucija Peles, Mirela Crnjak, Ismeta Čerkez, Ivana Čališ, Nikolina Tičinović Čavrag, 

Gordana Vrzić, Dino Karakaš te Ljiljana Mihelić i ravnateljica Milena Kolarec  

 

Dnevni red 25. sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

  

Zapisnik s 24. sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

Prisutni članovi Školskog odbora jednoglasno prihvaćaju prijedlog te daju suglasnost na  sve točke dnevnog 

reda. 

 

Gospođa Mihelić Školskom je odboru predstavila završni račun, koji se nalazi u prilogu ovog Zapisnika. 

Predstavila je i Odluku o raspodjeli rezultata koja se također nalazi u prilogu Zapisnika. 

Oba su dokumenta jednoglasno prihvaćena od članova Školskoga odbora. 

 

Školski odbor jednoglasno je dao suglasnost za Pravilnik o mjerilima i načinu korištenja nenamjenskih donacija i 

vlastitih prihoda nakon dobivene prethodne suglasnosti Upravnog odjela za društvene djelatnosti Grada 

Samobora. 

 

Školski odbor treba dati suglasnost Školi za potpisivanje ugovora s proizvođačima i dobavljačima, mahom za 

pripremanje hrane učenicima, pri čemu Grad Samobor potiče suradnju s lokalnim proizvođačima koji 

zadovoljavaju potrebne uvjete. 

Ravnateljica je rastumačila kako se ugovori s dobavljačima, i na kojima se temelji financijski plan, sklapaju 

početkom godine. S rebalansom će se morati raditi novi plan, a samim time i novi ugovori s dobavljačima. 

Obzirom na novi način financiranja školskih obroka, Županija je školama predložila da se nakon tri ili šest 

mjeseci radi obračun potrošnje namirnica. Taj će obračun trebati dati precizniju sliku potrošnje, a samim time i 

plana financiranja.  

Do tada treba sklopiti ugovore s dobavljačima za period pred nama. Ravnateljica predlaže sljedeće dobavljače: 

Pekara Zemljić, Pekara Rude, Pekara Nikl, Igomat, Agropromet Samobor, Pekara Ištuk, Green drops, Antonio 

professional, Vindija i Metro. 

Školski je odbor jednoglasno dao suglasnost. 

 

Po provedenom Pozivu, koji je iskazivao potrebu za četiri asistenta, javila su se tri kandidata: Lucija Balaban, 

Jadranka Jordan i Dijana Rebić-Guštin. Škola će opet provesti poziv za iskaz interesa za zapošljavanje još 

jednoga potrebnoga pomoćnika u nastavi. 

 

Promjenom valute određen je novi iznos blagajničkoga maksimuma: 2655,00 eura. Taj se novac koristi za hitne 

kupovine putem R1 računa. Uglavnom se radi o kupovini materijala za popravke po Školi koje izvode domari ili 

neke specifične situacije kao što je trenutna priprema učenika drugoga razreda za fašničku manifestaciju pa, ako 

učitelji pronađu materijale po znatno povoljnijim cijenama, onda se ta kupovina izvrši putem R! računa. 

Ispostavom računa Gradu, financiranje se zatvara, odnosno blagajnički maksimum biva na istome iznosu. 

Ismeta Čerkez upoznala je Školski odbor s nesrećom učenika iz njezinoga razreda. Naime, dječaku je izgorio 

dom. U vrlo kratkom vremenu, pod vodstvom razrednice, organizirali su se mnogi učenici, roditelji, učitelji i 

Škola te je učeniku isporučena pomoć u vidu financijskih i materijalnih sredstava. Čerkez je istaknula kako je 

učenik dobio veliku podršku svojih razrednih kolega, ali i drugih učenika u Školi, što se pozitivno odrazilo na 

unesrećenoga učenika koji do tad nije imao aktivnu komunikaciju s ostatkom razreda. Čerkez je prenijela poruku 

majke koja se svima zahvaljuje. 



Ravnateljica je rekla kako je i Crveni križ izvršio donaciju. Na upit članova Odbora može li Grad pomoći, 

ravnateljica je rekla kako se majka treba osobno obratiti Gradu za jednokratnu pomoć, ali da će kontaktirati radi 

iste informacije.  

 

Sjednica je završila u 18.30 sati. 

 

 

 

 

                                                                                     Predsjednice Školskog odbora 

         Gordana Vrzić 

 


